
Skolebestyrelsesmøde Kirke Hyllinge skole  

Onsdag den 27.oktober 18.30 - 20.30 
 

 
Lars Peter Nielsen, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård Hansen, Thomas Ib Munk-Nielsen, Mette 
Duus, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Trine Nissen, Ole Valdau, Annemette Rosén Tina Lauridsen, 
Lotte Jensen, Kirsten Bach, Amanda (elevrådsrepræsentant) 
 
 

1. 18.30-19.30: Lars Dalsgaard og Søren Kræmer fra Styregruppen omkring det nye halbyggeri giver en 
status omkring projektet og processen frem mod første spadestik. 
 

2. Godkendelse af dagsorden og referat. 
Godkendt 
 

3. Nyt fra elevrådet 
Der arbejdes på en fælles elevrådsdag. Der er først elevrådsmøde næste uge, og vi arbejder på at få 
den nye formand (Amanda) med på næste møde. 

 
4. Økonomi v. ALR 

 
Orientering omkring årets forbrug af driftsmidler med særligt fokus på undervisningsmidler (bilag 
udleveres på mødet)  
Annemette gennemgik hvordan driftmidlerne på skolen er brugt i dette skoleår. Vi har haft 
mulighed for at bruge en del flere penge (end normalt) til inventar og til bøger, fordi vi har fået 
penge til en del vedligehold gennem byggeriet.  
 
Generelt er skolens økonomi sund. ”Rettidig omhu uden at lege bank”. 

 
5. Høringssvar ferieplan 2022-2023 (se vedhæftet fil). 

Ferieplanen ser fin ud, der er fokus på at børnene ikke skal starte 2. januar.  
 

6. Høringssvar digitaliseringspolitik (se vedhæftet fil) 
Bruger- og borger selvbetjening kan vi være bekymrede for. 
Der er ikke beskrevet noget omkring uddannelse af medarbejdere eller vedligehold ved brug af 
faciliteter. 
Hvem skal stå for ”Brugerpåklædning”? Både de ældre og de udfordrede. 
Implementeringskraften – hvad er det? – ledelsen skal klæde medarbejderne på. 
 

7. Medarbejdertrivsel – Orientering  

• SFO og Klub 
Discofest for 0.-1 klasse 5/10. God fest og børnene var glade. Halloweenfest 3/11 for 2. og 
3. årgang. Luksus efterårsferie med ture ud af huset. I klubben glæder 4. årgang sig over 
deres kommende weekendtur til Lalandia. 

• Undervisning 
Tid med mange skole/hjem samtaler, det er bare dagligdag og det er dejligt oven på Covid. 
Stor opmærksomme på de børn der har været udfordret af at sidde hjemme. Der holdes 
klassemøder. Stor opmærksomhed på trivsel.  

• Fraværsstatus  



En enkel medarbejder i Klub er på vej tilbage.  
 

8. Eventuelt 

• Sikker skolevej Elverdamsvej. 
Henvendelse fra en forælder i forhold til Elverdamsvej. Lars Peter vil gerne deltage i et 
”morgenmøde” med den pågældende forælder ved overgangen ud fra Skolestien.  

 
9. Punkter til fremtidigt møde  

• Opfølgning på lektiepolitik  

• Valg til Skolebestyrelsen 

• Hvordan arbejder KHS med tendenserne fra Trivselsundersøgelserne (15.december). 
o Skoleplan 
o Klasse-/årgangsniveau (uden at gå i detaljer). 

 
 

  
Hilsen Annemette og Lars Peter 


